
NAŠA DELEGACIJA NA OBISKU V GOTEBORGU

Pobud za zbliževanje ni malo
Delegacija naše občine, vodil jo je sekretar

OK ZKS Bojan Simonič, se je v decembru
udeležila letnega občnega zbora slovenskega
kulturnega društva dr. France Prešeren, s kate-
rim je naša družbenopolitična skupnost že pred
leti navezala trajno prijateljstvo in sodelovanje.

Tako kot vedno so bili naši rojaki v Gotebor-
gu tudi tokrat veseli obiska, saj jim je pomenil
živ in pristen stik z matično domovino. Temu
primeren je bil seveda tudi nadvse topol in
prisrčen sprejem, pri čemer se velja za izjemno
gostoljubje naše delegacije zahvaliti še posebej
družini Slak.

Poleg spodbudnih in pozdravnih besed, ki so
jih na samem občnem zboru namenili člani naše
delegacije prizadevnim članom društva, je tudi
sicer sam obisk bil pravzaprav v celoti namenjen
vsestranskim pogovorom o oblikah in načinih
nadaljnjega sodelovanja.

Nostalgija po domovini, njeni kulturi in še
posebej po lepem slovenskem jeziku, je pri na-
ših prešernovcih zelo prisotna. Zatorej ni nak-
ljučje, da sleherno uro dela v društvu namenjajo
ohranjevanje slovenske kulture, bodisi s petjem,
besedo ali ob športnih srečanjih. Njihova velika
želja je predvsem tudi ta, da mladi ne bodo
pozabili kulture in izročila svojih staršev. In
čeprav jih ritem in tempo švedskega življenja
marsikdaj prikrajšata za dragoceni čas, pa sta
volja in želja po delovanju v društvu močnejša.

Clani društva so tudi tokrat izrazili željo, da bi
skušali z nami navezati takšne vezi in možnosti,
da bi lahko kar največ mladih navezalo stike z
našimi otroki. Izdelan je bil tako povsem kon-
kreten predlog, da bi v času počitnic izmenično
gostile otroke naše in njihove družine. Poleg že
rednega in tradicionalnega sodelovanja na pev-
skem tabofu v Stični in letovanja otrok v Pacu-
gu, nad čemer so naši rojaki navdušeni, bi velja-
lo razmišljati tudi o možnostih družinskih leto-
vanj v počitniških zmogljivostih naših OZD,
radi pa bi se prav tako zaradi navezovanja traj-
nejših stikov na družabnih srečanjih srečevali z
našimi družinami. V goste pa bodo rade volje
sprejeli tudi zabavne ansamble, saj najlažje utr-
jujejo medsebojno sodelovanje prav na družab-
nih srečanjih. Sodelovanje z ostalimi slovenski-
mi društvi oz. jugoslovanskimi žal ni najboljše.
Odgovornost, ki jo je nase prevzelo to kulturno
društvo ob organiziranju osrednje proslave dne-
va mladoSti na Švedskem, zatorej ni majhna,
želja po večji pomoči in sodelovanju iz matične
domovine pa je zatorej bolj izrazita.

Morda še to. Člani naše delegacije so se pogo-
varjali tudi s predsednikom in podpredsedni-
kom odbora za priseljenska vprašanja gotebor-
ške regije, ki sta ocenila delo društva France

Trešeren kot aktivno. Vsekakor spodbuda, ki
ohrabruje.


